

The Arab Republic of Egypt

Ministry of Trade and Industry

Minister

Recorded on August 27, 2013

Resolution

Of

Minister of Trade and Industry No. 552 of 2013

**Appointing the planned number of the board of directors of
Federation of Egyptian Industries**

Minister of Trade and Industry

- After looking at the law no. 21 of 1958 concerning regulating and encouraging industry ,
- And the presidential decree no. 452 of 1958 concerning regulating the federation of Egyptian Industries ,
- And the presidential decree no. 420 of 2005 concerning regulating the Ministry of Trade and Industry,
- And the Minister of Trade and Industry resolution no. 819 of 2010 concerning appointing the planned number of the board of directors of Federation of Egyptian Industries ,

Decided

(Article 1)

The sirs mentioned later shall be appointed , members of the board of directors of the Federation of Egyptian Industries in its new session as of 2013 to 2016

1. Professor \ Mohamed Zaki El Sewedy , El Sewedy for Electrical industries
2. Professor \ Mohamed Tarek Tawfeek , International Company for Agricultural Development – Farm Frites
3. Professor \ Zaki Abdou Bassiouny , Chairman of the Holding Company for Metal Industries
4. Professor \ Ahmed Fekry Abd El Wahab , Mak Company for break lining industries
5. Professor \ Omar Abd El Aziz Mehana \ Board of Directors of Suez Cement Company Group
6. Professor \ Waleed Mahmoud Gamal El Din, Head of the Modern Company for insulating materials
7. Professor\ **Nader Sobhy Riyad** , Chairman of the Board of Bavaria Company

(Second article)

Appointing Mr. \ Mohamed Zaki El Sewedy , Chairman of the Board of Federation of Egyptian Industries.

(Third article)

The appointment of both :

Mr. Zaki Abdou Bassiouny , undersecretary of the Egyptian Industries Federation , of the business sector.

Mr. Mohamed Trek Tawfeek , undersecretary of the Egyptian Industries Federation , of the private sector.

(Fourth article)

This resolution shall be valid for 3 years from the end of the board's session 2010 – 2013

(Fifth article)

This resolution shall be published in the official journal

- Seal of the Ministry of Trade and Industry

Minister of Trade and Industry

Mounir Fakhry Abdel Nour

Die Arabische Republik Ägypten

Ministerium für Handel und Industrie

Minister

registriert am 27. 08. 2013

Ministerialdekret Nr. 552/2013

**zur Ernennung der gesetzlich festgelegten Mitgliederzahl des
Vorstands des Dachverbands der Ägyptischen Industrien**

**Der Minister für Handel und Industrie hat
nach der Einsichtnahme in**

- das Gesetz Nr. 21/1958 zur Organisation und Förderung der Industrie
- das Präsidialdekret Nr. 452/1958 bezüglich der Organisation und Struktur des Dachverbands der Ägyptischen Industrien
- das Präsidialdekret Nr. 420/2005 bezüglich der Organisation des Ministerium für Handel und Industrie
- das Dekret des Ministers für Handel und Industrie Nr. 819/2010 zur Ernennung der gesetzlich festgelegten Mitgliederzahl des Vorstands des Dachverbands der Ägyptischen Industrien für die Amtsperiode 2010-2013

beschlossen

(Erster Artikel)

Ernennung der unten genannten Herren zu Mitgliedern des Dachverbands der Ägyptischen Industrien für die Amtsperiode 2013 – 2016:

1. Hr. Mohamed Zaki Al-Suwaidi Al-Suwaidi für Technische Industrien
2. Hr. Mohamed Tarik Taufik Internationale Firma für Agrarentwicklung - Farm Frites
3. Hr. Zaki Abdou Basouni Vorstandsvorsitzender der Holdinggesellschaft für Metallindustrien
4. Dr. Ahmed Fekri Abdel Wahab Firma Mak für Bremsensysteme
5. Hr. Omar Abdel Aziz Mehanna Vorstandsvorsitzender der Unternehmensgruppe Suez für Zement
6. Hr. Waled Mahmoud Gamal-aldin Präsident der Modernen Firma für Isolierungsstoff
7. Hr. Nader Noushi Riad Vorstandsvorsitzender der Firma Bavaria

(Zweiter Artikel)

Ernennung von Hr. Mohamed Zaki Al-Suwaidi zum Vorstandsvorsitzenden des Dachverbands der Ägyptischen Industrien

(Dritter Artikel)

Ernennung von Hr. Zaki Abdou Basouni zum
stellvertretenden Vorstandsvorsitzenden als Repräsentanten des
Staatssektors und Hr. Mohamed Tarik
Taufik zum stellvertretenden Vorstandsvorsitzenden als
Repräsentanten des Privatsektors

(Vierter Artikel)

Dieses Dekret gilt für drei Jahre ab dem Ablauf der Amtszeit des
Vorstands für die Amtsperiode 2010 – 2013.

(Fünfter Artikel)

Dieses Dekret ist im Al Waqaa`e Al Mesreya Amtsblatt zu
veröffentlichen.

Stempel
(42856)

**Minister für Handel und Industrie
(Eigenhändige Unterschrift)
Monir Fakhri Abdel Nour**